
PROTOKÓŁ  LX  SESJI  RADY  DZIELNICY  IV  PRĄDNIK  BIAŁY 

Z DNIA 27.10.2022 r. 

Posiedzenie sesji zdalne za pośrednictwem platformy cyfrowej ZOOM  

 

Obecni: wg listy obecności 

Czas trwania posiedzenia: od godz. 17.30 do godz. 18.30 

Miejsce: Siedziba Rady Dzielnicy IV Prądnik Biały, ul. Białoprądnicka 3 w Krakowie 

Prowadzący posiedzenie: Dominik Franczak 

Protokolant: Anna Nowak 

Ad.1 

Otwarcie i powitanie 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy IV Prądnik Biały – Pan Dominik Franczak przywitał  
członków rady dzielnicy oraz gości, a następnie odczytał formułę odnośnie nagrywania sesji. 
Poinformował, że sprawdzenie obecności oraz wszystkie głosowania przeprowadzone zostaną 
imiennie ze względu na zdalny tryb sesji.  

Przewodniczący Pan Dominik Franczak sprawdził obecność radnych na posiedzeniu sesji i stwierdził 
quorum oraz otworzył posiedzenie LX sesji Rady Dzielnicy IV Prądnik Biały  w dniu 27 października 
2022 r. (w załączeniu lista obecności).  

Przewodniczący poinformował radnych, że przyjęcie protokołu z sesji przeprowadzonej  
w trybie zdalnym zostanie przyjęty na pierwszej sesji przeprowadzanej bez użycia środków 
porozumiewania się na odległość zgodnie z § 35c. ust.7 pkt 2) Statutu. 

Ad.2 

Przedstawienie projektu porządku obrad 

Pan D. Franczak poinformował, że porządek obrad wraz z projektami uchwał oraz z zawiadomieniem 
o posiedzeniu sesji zostały doręczone radnym. Poinformował również, że do biura Rady wpłynęły 
wnioski w trybie nagłym wraz z projektami uchwał. 

Następnie radni przeszli do głosowania wniosków o wprowadzenie pod obrady LX sesji Rady 
Dzielnicy IV: 

• w sprawie wydania opinii do organizacji ruchu w ciągu ulicy Jabłonnej 

Następnie Radni przystąpili do głosowania imiennego: 
G. Chmurzyński – za,   
A. Dunajska – za,  
M. Dzierżak – za,  
D. Franczak – za,  
K. Gajus – Wyrwicz – nieobecna,  
K. Karabuła – za,  
M. Kończakowski – za,  
J. Kosek – nieobecny,  
T. Maliszewska – za,  
J. Marcela – za,  
A. Matras – za,  
D. Miska – za,  
M. Palimąka – za,  
D. Partyka – za,  
M. Podoluk – obecny, za,  



B. Polna – za,  
T. Regulski – nieobecny,  
J. Sadowy – za,  
G. Wedler –nieobecny,  
T. Zarudzki – za,  
M. Żurek – za, 
Wniosek został przyjęty 17 za.  

 

• w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy IV 
Prądnik Biały na rok 2022 

Następnie Radni przystąpili do głosowania imiennego: 
G. Chmurzyński – za,  
A. Dunajska – za,  
M. Dzierżak – za,  
D. Franczak – za,  
K. Gajus – Wyrwicz – nieobecna,  
K. Karabuła – za,  
M. Kończakowski – za,  
J. Kosek – nieobecny,  
T. Maliszewska – za,  
J. Marcela – za,  
A. Matras – za,  
D. Miska – za,  
M. Palimąka – za,  
D. Partyka – za,  
M. Podoluk – za,  
B. Polna – za,  
T. Regulski – nieobecny,  
J. Sadowy – za,  
G. Wedler –nieobecny, 
T. Zarudzki – za,  
M. Żurek – za, 
Wniosek został przyjęty 17 za.  
 

• w sprawie wydania opinii dla koncepcji przebudowy schodów prowadzących z ul. Zdrowej do 
kładki nad rzeką Białuchą 

Następnie Radni przystąpili do głosowania imiennego: 
G. Chmurzyński – za,  
A. Dunajska – za,  
M. Dzierżak – za,  
D. Franczak – za,  
K. Gajus – Wyrwicz – nieobecna,  
K. Karabuła – za,  
M. Kończakowski – za,  
J. Kosek – nieobecny,  
T. Maliszewska – za,  
J. Marcela – za,  
A. Matras – za,  
D. Miska – za,  
M. Palimąka – za,  
D. Partyka – za,  
M. Podoluk – za,  
B. Polna – za,  
T. Regulski – nieobecny,  
J. Sadowy – za,  
G. Wedler –nieobecny,  
T. Zarudzki – za,  
M. Żurek – za, 
Wniosek został przyjęty 17 za jednogłośnie.  

• w sprawie usunięcia altany przy bloku ul. Jaremy 1 – 15 



Następnie Radni przystąpili do głosowania imiennego: 
G. Chmurzyński – za,  
A. Dunajska – za,  
M. Dzierżak – za,  
D. Franczak – za,  
K. Gajus – Wyrwicz – nieobecna,  
K. Karabuła – za,  
M. Kończakowski – za,  
J. Kosek – nieobecny,  
T. Maliszewska – za,  
J. Marcela – za,  
A. Matras – za,  
D. Miska – za,  
M. Palimąka – za,  
D. Partyka – za,  
M. Podoluk – za,  
B. Polna – za,  
T. Regulski – nieobecny,  
J. Sadowy – za,  
G. Wedler –nieobecny,  
T. Zarudzki – za,  
M. Żurek – za, 
Wniosek został przyjęty 17 za jednogłośnie.  

• w sprawie wydania opinii dotyczącej przejścia dla pieszych przez ul. Jaremy  

Następnie Radni przystąpili do głosowania imiennego: 
G. Chmurzyński – za,  
A. Dunajska – za,  
M. Dzierżak – za,  
D. Franczak – za,  
K. Gajus – Wyrwicz – nieobecna,  
K. Karabuła – za,  
M. Kończakowski – za,  
J. Kosek – nieobecny,  
T. Maliszewska – za,  
J. Marcela – za,  
A. Matras – za,  
D. Miska – za,  
M. Palimąka – za,  
D. Partyka – za,  
M. Podoluk – za,  
B. Polna – za,  
T. Regulski – nieobecny,  
J. Sadowy – za,  
G. Wedler –nieobecny,  
T. Zarudzki – za,  
M. Żurek – za, 
Wniosek został przyjęty 17 za jednogłośnie.  

• w sprawie zatwierdzenia lokalizacji progu zwalniającego na ulicy Banacha 

Następnie Radni przystąpili do głosowania imiennego: 
G. Chmurzyński – za,  
A. Dunajska – za,  
M. Dzierżak – za,  
D. Franczak – za,  
K. Gajus – Wyrwicz – nieobecna,  
K. Karabuła – za,  
M. Kończakowski – za,  
J. Kosek –obecny, za,  
T. Maliszewska – za,  
J. Marcela – za,  



A. Matras – za,  
D. Miska – za,  
M. Palimąka – za,  
D. Partyka – za,  
M. Podoluk – za,  
B. Polna – za,  
T. Regulski – nieobecny,  
J. Sadowy – za,  
G. Wedler –nieobecny,  
T. Zarudzki – za,  
M. Żurek – za, 
Wniosek został przyjęty 17 za jednogłośnie.  
A. Matras – za,  
 

 

Pan Przewodniczący przedstawił nowy porządek obrad, w którym zmienił kolejność 
podpunktów w punkcie 3 projekty uchwał , gdzie podpunkt projekt uchwały w sprawie 
wydania opinii do organizacji ruchu w ciągu ulicy Jabłonnej – druk nr 4 został przeniesiony jako 

pierwszy w procedowaniu projektów uchwał. Porządek obrad przedstawia się następująco: 
 
1. Otwarcie i powitanie. 
2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 
3. Projekty uchwał: 
a) projekt uchwały w sprawie wydania opinii do organizacji ruchu w ciągu ulicy Jabłonnej – druk nr 4 
(projekt uchwały Komisji Infrastruktury, Terenów Zielon i Ochron. Środowiska) 
b) projekt uchwały w sprawie przyłączenia ul. Pasternik do sieci kanalizacyjnej instalacji 
wodociągowej w ramach programu Budowy Infrastruktury Sanitarnej w Krakowie – druk nr 1 (projekt 
uchwały Zarządu) 
c) projekt uchwały w sprawie wydania opinii dla projektu „Budowa fragmentów dróg – ul. Łokietka  
w Krakowie” – druk nr 2 (projekt uchwały Zarządu) 
d) projekt uchwały w sprawie opinii dla planowanej inwestycji pn.: „Budowa włączenia drogi KDL.12 do 
ul. Łokietka – KDZ.2 i KDL.9 (rondo), budowa drogi oznaczonej jako KDL.12, rozbudowa drogi KDD.11 
wraz z tarczą skrzyżowania KDL.12, KDL.3, KDL.7 i KDD.2” – druk nr 3 (projekt uchwały Komisji 
Budownictwa i Planowania Przestrzennego) 
w trybie nagłym: 
e) projekt uchwały w sprawie w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 
dyspozycji Dzielnicy IV Prądnik Biały na rok 2022 – druk nr 5 (projekt uchwały Zarządu) 
f) projekt uchwały w sprawie w sprawie wydania opinii dla koncepcji przebudowy schodów 
prowadzących z ul. Zdrowej do kładki nad rzeką Białuchą – druk nr 6 (projekt uchwały Zarządu) 
g) projekt uchwały w sprawie w sprawie usunięcia altany przy bloku ul. Jaremy 1 – 15 – druk nr 7 
(projekt uchwały Zarządu) 
h) projekt uchwały w sprawie w sprawie wydania opinii dotyczącej przejścia dla pieszych przez ul. 
Jaremy – druk nr 8 (projekt uchwały Komisji Infrastruktury, Terenów Zielon i Ochron. Środowiska) 
i) projekt uchwały w sprawie w sprawie zatwierdzenia lokalizacji progu zwalniającego na ulicy 
Banacha - druk nr 9 (projekt uchwały Komisji Infrastruktury, Terenów Zielon i Ochron. Środowiska) 
4. Oświadczenia i komunikaty. 
5. Zamknięcie obrad. 
 
Następnie porządek obrad sesji został poddany pod głosowanie: 
G. Chmurzyński – za,  
A. Dunajska – za,  
M. Dzierżak – za,  
D. Franczak – za,  
K. Gajus – Wyrwicz – nieobecna,  
K. Karabuła – za,  
M. Kończakowski – za,  
J. Kosek – za,  
T. Maliszewska – nie głosowała,  
J. Marcela – za,  



A. Matras – za,  
D. Miska – za,  
M. Palimąka – za,  
D. Partyka – za,  
M. Podoluk – za,  
B. Polna – za,  
T. Regulski – nieobecny,  
J. Sadowy – za,  
G. Wedler – nieobecny,  
T. Zarudzki – za,  
M. Żurek – za 

Porządek obrad został przyjęty 17 za.   

Ad.3 

Projekty uchwał 

a) projekt uchwały w sprawie wydania opinii do organizacji ruchu w ciągu ulicy Jabłonnej – druk 
nr 4 Projekt uchwały zreferował Pan D. Franczak.  
Głos w dyskusji wzięli: Pani T. Maliszewska, która był zaskoczona, że kompromis i porozumienie 
jakie zostało wypracowane w poprzednich kadencjach ma zostać zniszczone poprzez 
wprowadzenie ruchu dwukierunkowego na ul. Jabłonnej. Pan J. Kosek poinformował radnych  
i mieszkańców o wprowadzeniu ruchu dwukierunkowego dla omawianej ulicy w wyniku 
prowadzenia prac budowalnych jakie obecnie toczą się na Prądniku Białym m. in. budowa linii 
tramwajowej na Górkę Narodową. Pan D. Franczak poinformował że do biura wpłynęło 5 pism 
mieszkańców do momentu sesji ze sprzeciwem wprowadzenia ruchu dwukierunkowego i jeszcze 
jeden w dniu sesji. Ponownie głos w dyskusji wzięła Pani T. Maliszewska o pozostawienie ulicy 
Jabłonnej jako jednokierunkowej.  Następnie głos w dyskusji wzięli mieszkańcy przedstawiając 
swoje argumenty o pozostawienie ulicy Jabłonnej jako jednokierunkowej m. in., że ulica nie 
posiada odpowiednich parametrów technicznych ,żeby była dwukierunkową, ponadto instalacje, 
media są płytko położone oraz domy również są płytko podpiwniczone. Droga jest zbyt wąska aby 
mieć możliwość parkowania przy posesji. Ponadto drgania i hałas jak i pył unoszący się przez 
wzmożony ruch komunikacyjny jest nie do zniesienia. Ponownie głos w dyskusji wzięli radni: Pani 
T. Maliszewska ponownie apelowała do radnych aby nie głosowali za tą uchwałą , Pan D. Partyka 
przychylił się do propozycji przedstawionych przez Urząd wprowadzenia ruchu dwukierunkowego 
dla ulicy Jabłonnej na okres budowy tramwaju na Górkę Narodową. Do dyskusji włączył się Pan D. 
Franczak, gdzie poinformował radnych i mieszkańców, że na początku września odbyło się 
spotkanie z Prezydentem Kuligiem, Dyrektorami Jednostek Miejskich wraz  
z mieszkańcami i przy udziale Pana Przewodniczącego Dzielnicy IV, gdzie zostało ustalone m. in.  
pozostawienie tymczasowego ruchu dwukierunkowego na przedmiotowej ulicy do momentu 
otwarcia skrzyżowania ul. Siewnej z ul. Mackiewicza. We wrześniu wpłynęła interpelacja do 
Prezydenta Miasta Krakowa Pana Radnego Miasta J. Koska o pozostawienie jej jako 
dwukierunkowej. W dalszej części ponownie głos w dyskusji włączyła się Pani T. Maliszewska, 
gdzie ponownie przedstawiła argumenty o pozostawienie ruchu jednokierunkowego. Pan  
T. Regulski również zaapelował o pozostawienie ul. Jabłonnej jako jednokierunkowej. Pan  
D. Partyka odniósł się ad vocem do wcześniejszej wypowiedzi Pani T. Maliszewskej. Pani  
A. Dunajska odniosła się również do sytuacji jaka panuje na ul. Jabłonnej oraz co dzieje się podczas 
kursów komunikacji miejskiej. Ponadto Pani A. Dunajska zaproponowała aby projekt uchwały 
wycofać  i wrócić na następnej sesji. Pan D. Partyka ponownie zajął głos w dyskusji, jak i również 
Pan T. Regulski, Pan J. Kosek, Pani T. Maliszewska, Pani A. Dunajska. Ponowny głos  
w dyskusji wzięli mieszkańcy, którzy ponownie apelowali o nie głosowanie i przedstawiali 
argumenty przeciw wprowadzeniu ruchu dwukierunkowego. Pan Przewodniczący zamknął 
dyskusję. Ponadto A. Dunajska zgłosiła wniosek formalny o wycofanie projektu uchwały do komisji. 
Głos przeciw Pani T. Maliszewskiej, głosu za nie było.  

Następnie radni przeszli do głosowania wniosku formalnego o wycofanie projektu uchwały w sprawie 
wydania opinii do organizacji ruchu w ciągu ulicy Jabłonnej :   
G. Chmurzyński – wstrzymuje się,  
A. Dunajska – za,  
M. Dzierżak – za,  



D. Franczak – przeciw,  
K. Gajus – Wyrwicz – nieobecna,  
K. Karabuła – przeciw,  
M. Kończakowski – przeciw,  
J. Kosek – wstrzymuje się,  
T. Maliszewska – przeciw,  
J. Marcela – przeciw,  
A. Matras – wstrzymuje się,  
D. Miska – przeciw,  
M. Palimąka – przeciw,  
D. Partyka – przeciw,  
M. Podoluk – nieobecny,  
B. Polna –przeciw,  
T. Regulski – obecny, przeciw  
J. Sadowy – przeciw,  
G. Wedler – nieobecny,  
T. Zarudzki – przeciw,  
M. Żurek – przeciw. 

3 głosy wstrzymujące się, 2 głosy za oraz 13 głosów przeciw w związku z powyższym wniosek 
formalny Pani Anny Dunajskiej  został odrzucony. 

Radni przeszli do głosowania projektu uchwały – druk nr 4. Pan D. Franczak ponownie odczytała 
projekt uchwały. 

 G. Chmurzyński – za,  
A. Dunajska – wstrzymała się,  
M. Dzierżak – wstrzymał się,  
D. Franczak – wstrzymał się,  
K. Gajus – Wyrwicz – nieobecna,  
K. Karabuła – wstrzymała się,  
M. Kończakowski – wstrzymał się,  
J. Kosek – za,  
T. Maliszewska – przeciw,  
J. Marcela – za,  
A. Matras – wstrzymuje się,  
D. Miska – przeciw,  
M. Palimąka – wstrzymała się,  
D. Partyka – wstrzymał się,  
M. Podoluk – wstrzymał się,  
B. Polna –wstrzymała się,  
T. Regulski – przeciw  
J. Sadowy – przeciw,  
G. Wedler – nieobecny,  
T. Zarudzki – przeciw,  
M. Żurek – przeciw. 

Uchwała nie została przyjęta: 3-Za;  P-6; W-10; 

b) projekt uchwały w sprawie wydania opinii dla projektu „Budowa fragmentów dróg – ul. 
Łokietka w Krakowie” – druk nr 2. Przewodniczący zmienił kolejność projektu uchwały przed 
drukiem nr 1 w wyniku zamieszania jakie było spowodowane zanikiem prądu oraz przerwą.  
Pan D. Franczak zreferował projekt uchwały.  Następnie radni przeszli do głosowania. 

Głosowanie imienne radnych projektu uchwały druk nr 1: 
G. Chmurzyński – za,  
A. Dunajska – nieobecna,  
M. Dzierżak – za,  
D. Franczak – za,  
K. Gajus – Wyrwicz – nieobecna,  
K. Karabuła – za,  
M. Kończakowski – za,  
J. Kosek – nieobecny,  
T. Maliszewska – za,  
J. Marcela – za,  



A. Matras – za,  
D. Miska – za,  
M. Palimąka – za,  
D. Partyka – za,  
M. Podoluk – nieobecny,  
B. Polna – za,  
T. Regulski – nieobecny,  
J. Sadowy – nieobecna,  
G. Wedler – nieobecny,  
T. Zarudzki – nieobecny,  
M. Żurek – za, 

Uchwałę  przegłosowano: 13 – za; P-0; W-0;  

c) projekt uchwały w sprawie przyłączenia ul. Pasternik do sieci kanalizacyjnej instalacji 
wodociągowej w ramach programu Budowy Infrastruktury Sanitarnej w Krakowie – druk nr 1.  
Projekt uchwały został zreferowany przez Pana Przewodniczącego D. Franczak. Następnie radni 
przeszli do głosowania. 

Głosowanie imienne radnych projektu uchwały druk nr 1:  
G. Chmurzyński – za,  
A. Dunajska – nieobecna,  
M. Dzierżak – za,  
D. Franczak – za,  
K. Gajus – Wyrwicz – nieobecna,  
K. Karabuła – za,  
M. Kończakowski – za,  
J. Kosek – nieobecny,  
T. Maliszewska – za,  
J. Marcela – za,  
A. Matras – za,  
D. Miska – za,  
M. Palimąka – za, 
D. Partyka – za,  
M. Podoluk – nieobecny,  
B. Polna – za,  
T. Regulski – za,  
J. Sadowy – za,  
G. Wedler – nieobecny,  
T. Zarudzki – za,  
M. Żurek – za, 

Uchwałę  przegłosowano: 16– za; P-0; W-0;   

d) projekt uchwały w sprawie opinii dla planowanej inwestycji pn.: „Budowa włączenia drogi 
KDL.12 do ul. Łokietka – KDZ.2 i KDL.9 (rondo), budowa drogi oznaczonej jako KDL.12, rozbudowa 
drogi KDD.11 wraz z tarczą skrzyżowania KDL.12, KDL.3, KDL.7 i KDD.2” – druk nr 3. Pan D. 
Franczak zreferował projekt uchwały, poinformował o opinii negatywnej Komisji Budownictwa i 
Planowania Przestrzennego. Ponadto do druku została dołączona poprawka Pana Radnego D. 
Partyka, gdzie odczytał ją Pan Przewodniczący i zarządził przerwę w wyniku rozesłania jej do 
radnych. Po przerwie został procedowany projekt uchwały. Głos w dyskusji wzięli: T. 
Maliszewska i K. Karabuła oraz D. Franczak. Następnie radni przeszli do głosowania poprawki i 
projekt uchwały. 

Głosowanie imienne radnych poprawki do projektu uchwały druk nr 3: 
G. Chmurzyński – nieobecna,  
A. Dunajska – nieobecna,  
M. Dzierżak – za,  
D. Franczak – za,  
K. Gajus – Wyrwicz – nieobecna,  
K. Karabuła – za,  
M. Kończakowski – za, 
J. Kosek – nieobecny,  
T. Maliszewska – za,  



J. Marcela – za,  
A. Matras – za,  
D. Miska – za,  
M. Palimąka – za,  
D. Partyka – za,  
M. Podoluk – nieobecny,  
B. Polna – za,  
T. Regulski – za,  
J. Sadowy – za,  
G. Wedler – nieobecny,  
T. Zarudzki – za,  
M. Żurek – za 
Poprawka została przyjęta 
 

Głosowanie imienne radnych projektu uchwały druk nr 3 wraz z poprawką: 
G. Chmurzyński – nieobecna,  
A. Dunajska – nieobecna,  
M. Dzierżak – za,  
D. Franczak – za,  
K. Gajus – Wyrwicz – nieobecna,  
K. Karabuła – za,  
M. Kończakowski – za, 
J. Kosek – nieobecny,  
T. Maliszewska – za,  
J. Marcela – za,  
A. Matras – za,  
D. Miska – za,  
M. Palimąka – za,  
D. Partyka – za,  
M. Podoluk – nieobecny,  
B. Polna – za,  
T. Regulski – za,  
J. Sadowy – za,  
G. Wedler – nieobecny,  
T. Zarudzki – za,  
M. Żurek – za 
 

Uchwałę wraz z poprawką  przegłosowano: 15– za; P-0; W-0;  

e) projekt uchwały w sprawie w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 
dyspozycji Dzielnicy IV Prądnik Biały na rok 2022 – druk nr 5. Pan  
D. Franczak zreferował  procedowany projekt uchwały.  

Głosowanie imienne radnych projektu uchwały druk nr 5: 
G. Chmurzyński – nieobecny,  
A. Dunajska – nieobecna,  
M. Dzierżak – za,  
D. Franczak – za,  
K. Gajus – Wyrwicz – nieobecna,  
K. Karabuła – za,  
M. Kończakowski– za, 
J. Kosek – nieobecny,  
T. Maliszewska – nieobecna,  
J. Marcela – za,  
A. Matras – za,  
D. Miska – za,  
M. Palimąka – za,  
D. Partyka – za,  
M. Podoluk – nieobecny,  
B. Polna – za,  
T. Regulski – nieobecny,  
J. Sadowy – za,  



G. Wedler – nieobecny,  
T. Zarudzki – za,  
M. Żurek – za, 

Uchwałę  przegłosowano: 13– za; P-0; W-0;  

f) projekt uchwały w sprawie w sprawie wydania opinii dla koncepcji przebudowy schodów 
prowadzących z ul. Zdrowej do kładki nad rzeką Białuchą – druk nr 6. Projekt uchwały zreferował  
D. Franczak informując radnych, że do biura Rady wpłynęło pismo z 3 wariantami. Na podstawie 
spotkania z mieszkańcami został wybrany wariant nr III, który przewiduje przebudowę kładki w ciąg 
pieszo rowerowy oraz budowę oświetlenia. Następnie radni przeszli do głosowania. 

Głosowanie imienne radnych projektu uchwały druk nr 6: 
G. Chmurzyński – nieobecny,  
A. Dunajska – nieobecna,  
M. Dzierżak – za,  
D. Franczak – za,  
K. Gajus – Wyrwicz – nieobecna,  
K. Karabuła – za,  
M. Kończakowski– za, 
J. Kosek – nieobecny,  
T. Maliszewska – za,  
J. Marcela – za,  
A. Matras – za,  
D. Miska – za,  
M. Palimąka – za,  
D. Partyka – za,  
M. Podoluk – nieobecny,  
B. Polna – za,  
T. Regulski – nieobecny,  
J. Sadowy – za,  
G. Wedler – nieobecny,  
T. Zarudzki – za,  
M. Żurek – za, 

Uchwałę  przegłosowano: 15– za; P-0; W-0;  

 

g) projekt uchwały w sprawie w sprawie usunięcia altany przy bloku ul. Jaremy 1 – 15 – druk nr 7. 
Projekt uchwały zreferował Pan Przewodniczący. Głos w dyskusji wzięli: J. Sadowy 

Głosowanie imienne radnych projektu uchwały druk nr 7: 
G. Chmurzyński – nieobecny,  
A. Dunajska – nieobecna,  
M. Dzierżak – za,  
D. Franczak – za,  
K. Gajus – Wyrwicz – nieobecna,  
K. Karabuła – za,  
M. Kończakowski– za, 
J. Kosek – nieobecny,  
T. Maliszewska – wstrzymała się,  
J. Marcela – za,  
A. Matras – wstrzymał się,  
D. Miska – za,  
M. Palimąka – za,  
D. Partyka – za,  
M. Podoluk – nieobecny,  
B. Polna – za,  
T. Regulski – wstrzymał się,  
J. Sadowy – za,  
G. Wedler – nieobecny,  
T. Zarudzki – za,  
M. Żurek – za, 

Uchwałę  przegłosowano: 12– za; P-0; W-3;  



 
h) projekt uchwały w sprawie w sprawie wydania opinii dotyczącej przejścia dla pieszych przez ul. 
Jaremy – druk nr 8. Projekt uchwały zrefował Pan D. Franczak. Głos w dyskusji wzięli: J. Marcela,  
D. Partyka, J. Sadowy. 

Głosowanie imienne radnych projektu uchwały druk nr 8: 
G. Chmurzyński – nieobecny,  
A. Dunajska – nieobecna,  
M. Dzierżak – za,  
D. Franczak – za,  
K. Gajus – Wyrwicz – nieobecna,  
K. Karabuła – za,  
M. Kończakowski– za, 
J. Kosek – nieobecny,  
T. Maliszewska – za,  
J. Marcela – za,  
A. Matras – za,  
D. Miska – za,  
M. Palimąka – za,  
D. Partyka – za,  
M. Podoluk – nieobecny,  
B. Polna – za,  
T. Regulski – za,  
J. Sadowy – za,  
G. Wedler – nieobecny,  
T. Zarudzki – za,  
M. Żurek – za, 

Uchwałę  przegłosowano: 15– za; P-0; W-0;  

 

i) projekt uchwały w sprawie w sprawie zatwierdzenia lokalizacji progu zwalniającego na ulicy Banacha 
- druk nr 9. Druk nr 9 zreferował D. Franczak. 

Głosowanie imienne radnych projektu uchwały druk nr 9: 
G. Chmurzyński – nieobecny,  
A. Dunajska – nieobecna,  
M. Dzierżak – za,  
D. Franczak – za,  
K. Gajus – Wyrwicz – nieobecna,  
K. Karabuła – za,  
M. Kończakowski– za, 
J. Kosek – nieobecny,  
T. Maliszewska – za,  
J. Marcela – za,  
A. Matras – za,  
D. Miska – za,  
M. Palimąka – za,  
D. Partyka – za,  
M. Podoluk – nieobecny,  
B. Polna – za,  
T. Regulski – nieobecny,  
J. Sadowy – za,  
G. Wedler – nieobecny,  
T. Zarudzki – za,  
M. Żurek – za, 

Uchwałę  przegłosowano: 14– za; P-0; W-0;  

 

 
 
 



Ad. 4 

Oświadczenia i komunikaty 

Pan Przewodniczący podał następny termin sesji tj. 24 listopada 2022 r. o godz. 17.30. Poprosił 
również o przesyłanie zdjęć radnych do Pani K. Gajus – Wyrwicz lub do biura rady w celu 
umieszczenia ich na nowej stronie internetowej. Poinformował również, Pan D. Franczak ze w dniach 
od 25.11 do 5.12.2022 r. będzie zastępował go Zastępca czyli Pan D. Partyka. Poprosił o dyscyplinę 
zachowania w trakcie prowadzenia sesji zdalnych.    

Ad.5  

Zamknięcie obrad 

Ze względu na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący D. Franczak zamknął LX sesję Rady 
Dzielnicy IV  o godz. 20.04 w dniu 27 października 2022 r. 

              

  Protokolant:                                       Prowadzący posiedzenie:  

             Anna Nowak                Dominik Franczak 

Przewodniczący Rady i Zarządu 
                                 Dzielnicy IV Prądnik Biały  

               
  


